
Zápis  

z 11.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,  

konaného dne 15. prosince  2016 v 17.00 – 18.30  hod.  v zasedací místnosti OÚ Kvasice  

 
  

  

1.Zahájení  

  

Starosta obce Lubomír Musil zahájil a řídil celý průběh zasedání. Přivítal občany, členy 

zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 13 členů zastupitelstva.  

P.starosta přečetl program veřejného zasedání a zeptal se přítomných, zda chce někdo něco 

do programu doplnit.  P. starosta navrhl doplnit bod č.8 – Majetek obce, který bude obsahovat 

žádost firmy NVB-LINE o odkup obecního pozemku parc. č.265/1 a smlouva o převodu majetku 

č. 3311/16.  

Kdo je pro doplnění tohoto bodu do programu:  

Hlasování:  PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

Doplněný program:  

1. Zahájení  

2. Kontrola usnesení  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

4. Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2017  

5. Návrh rozpočtového výhledu Obce Kvasice na roky  2017, 2018, 2019, 2020  

6. Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření  

7. Obecně závazná vyhláška Obce Kvasice č. 2/2016 o místních poplatcích  

8. Majetek obce   -      prodej obecního pozemku parc.č. 265/1   

 -  Smlouva o převodu majetku č.3311/16  

9. Diskuse  

10. Usnesení  

11. Závěr  

  

  

Hlasování – program ZO:                                  PRO   -  13             proti  - 0                  zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl ověřovatele zápisu:    Janu Koželovou a  Květoslavu Koutňákovou  

  

Hlasování:                                                          PRO  -  13                proti - 0                   zdržel se -   

  

  

P.starosta navrhl složení návrhové komise:   Mgr. Jiří Machovský, Tomáš Kahaja,  

                                                                               František Špíšek  



                                                                                 

Hlasování:                                                          PRO -  13               proti - 0                  zdržel se - 0 

Ověřovatelé zápisu:     Jana Koželová, Květoslava Koutňáková     

  

Návrhová komise:        Mgr. Jiří Machovský,   Tomáš Kahaja,  František Špíšek  

  

Omluveni:                      Bc. Filip Klement,  Radek Smolinka      

  

Pořízením zápisu byla určena Marie Horová.  

  

2. Kontrola usnesení  

Místostarosta p. Zdeněk Zapletal přednesl zprávu o kontrole usnesení z 10. veřejného zasedání 

Zastupitelstva obce Kvasice ze dne 8.9.2016.  

Dotazy: nebyly, pouze p. starosta doplnil informaci o přípravě projektu Komunitní dům pro 

seniory.  

  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

P. místostarosta přečetl zprávu o činnosti rady obce, která se od posledního veřejného 

zasedání ZO sešla šestkrát.  Ing. Ševčík seznámil členy ZO s rozpočtovým opatřením Obce 

Kvasice č.4/2016.  

Dotazy: nebyly.  

  

4. Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2017  

  

Ing. Ševčík seznámil členy rady s návrhem rozpočtu Obce Kvasice na rok 2017. Uvedl, že návrh 

rozpočtu byl projednán na zasedání rady obce, dále finančním výborem a na poradě starosty.  

Celý návrh rozpočtu přečetl a podrobně jednotlivé položky příjmů i výdajů objasnil. Celkové 

příjmy a výdaje činí 36.632.000,- Kč. Dále doplnil, že návrh rozpočtu neobsahuje dotace 

organizacím, spolkům a sdružením, jelikož podmínky pro poskytnutí dotace stanovují podání 

žádosti až do 20.2. příslušného roku.    

Dotazy: nebyly.  

P. starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

112/  ZO schvaluje rozpočet Obce Kvasice na rok 2017, včetně závazných ukazatelů.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  



5.Návrh rozpočtového výhledu Obce Kvasice na roky   2017, 2018, 2019, 2020  

Ing.Ševčík dále seznámil členy rady s návrhem rozpočtového výhledu na rok 2017, 2018,  

2019 2020. Jedná o odborný odhad podle rozpočtu minulého roku. Rozpočtový výhled musí 

být schválený kvůli dotacím, bez jeho schválení nemůže být Obci Kvasice žádná dotace 

poskytnuta.   Rozpočtový výhled, stejně jako rozpočet,  byl řádně zveřejněn na úřední desce i 

na elektronické úřední desce.    

Dotazy: nebyly.  

P. starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

113/  ZO schvaluje rozpočtový výhled Obce Kvasice na roky 2017, 2018, 2019, 2020.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se - 0  

6.Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření  

P.starosta uvedl, že v pravomoci ZO je provádění rozpočtových opatření. V případě přidělení 

dotace, kdy musí být provedeno rozpočtové opatření, by muselo být vždy svoláno veřejné 

zasedání ZO, proto by ZO mělo pověřit jejich prováděním radu obce.  ZO bude schvalovat 

pouze rozpočtové opatření, ve kterém bude provedena úprava již schváleného rozpočtu a 

bude v něm uvedeno přidělení dotací organizacím a spolkům.  Rada obce bude na veřejných 

zasedáních ZO informovat o přijatých rozpočtových opatřeních.   

Dotazy: nebyly.  

P. starosta přečetl usnesení.   

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

114/ ZO pověřuje Radu obce Kvasice provádět v plném rozsahu rozpočtová opatření roku 

2017, mimo rozpočtové opatření, ve kterém bude provedena úprava již schváleného 

rozpočtu Obce Kvasice na rok 2017 a požaduje na svých zasedáních informovat o provedení 

všech rozpočtových opatřeních.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

7.Obecně závazná vyhláška Obce Kvasice č. 2/2016 o místních poplatcích  

P. Berdník seznámil členy rady s návrhem obecně závazné vyhlášky Obce Kvasice č. 2/2016 o 

místních poplatcích.  V nové OZV se mění citace zákona, veškeré oddíly jsou přesně citovány 

dle zákona o místních poplatcích a dále se mění částka za svoz domovního odpadu.  Sazba 

poplatku – čl. 17 – se nově stanovuje na 520,- Kč/rok a je stanoven dle skutečných nákladů.  P. 

Berdník dále vysvětlil přesné rozúčtování nákladů, včetně osvobození a úlev: občané od 75 let 

budou platit 260,- Kč/rok, děti do 18 let a studenti do 26 let na základě např. potvrzení o studiu 

390,- Kč a osoby, žijící v zahraniční déle jak 3 měsíce 260,- Kč/rok.  

Dotazy: nebyly.  

P. starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  



115/ ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku Obce Kvasice č. 2/2016 o místních poplatcích.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

8.Majetek obce      Prodej obecního pozemku parc.č. 265/1   

P. Berdník seznámil členy ZO s žádostí firmy NVB LINE o prodej části obecního pozemku 

parc.č.265/1 v k.ú. Kvasice. Z důvodu rozšíření stávajících prostor, mezi které bude patřit i 

parcela 265/2.  Žádost byla projednána radou obce dne 8.12.2016, která prodej nedoporučila, 

jelikož se jedná dle územního plánu o lokalitu pro bydlení a přidružené činnosti. Firma si může 

zažádat o změnu územního plánu.  

P. Berdník seznámil členy rady s žádostí o prodej části ( cca 900 m2 ) pozemku parc.č.265/1 o 

celkové výměře 80068 m2 v k.ú.Kvasice, ve vlastnictví obce Kvasice, kterou podala společnost 

NVB LINE s.r.o. Žádost byla projednána radou obce dne 8.12.2016, která prodej nedoporučila, 

jelikož se jedná o lokalitu pro bydlení.  Pozemek se dle platného ÚP Obce Kvasice nachází v 

návrhové ploše BI – bydlení individuální (bytová zástavba max. 2 nadzemní podlaží a podkroví).  

Přípustné využití k bydlení je technická a dopravní infrastruktura, pěstitelství, chovatelství a 

drobné podnikání v souvislosti s bydlením a sídelní zeleň. Z důvodu celistvosti lokality, kdy 

obecní pozemky tvoří větší část návrhové plochy není vhodný prodej ani části pozemku pro 

jiné využití než je stanovené stávajícím územním plánem Obce Kvasice. Proto nebude Obec 

Kvasice zveřejňovat záměr prodeje tohoto pozemku ani souhlasit s jeho prodejem.  

Dotazy: nebyly.  

P. starosta přečetl usnesení:  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

116/ ZO neschvaluje prodej části obecního pozemku parc.č. 265/1 v k. ú. Kvasice firmě NVB 

LINE s.r.o. z důvodu umístění pozemku v lokalitě pro bydlení.  

Hlasování: PRO – 12, proti – 0, zdržel se - 1  

Smlouva o převodu majetku č.3311/16  

P. starosta seznámil členy ZO se smlouvou o převodu majetku č.3311/16.  Tato smlouva bude 

uzavřena mezi Obcí Kvasice a Hasičským záchranným sborem Zlínského kraje a týká se 

bezúplatného převodu vozidlové radiostanice v hodnotě 80.927,10 Kč do majetku obce.  

Dotazy:  

Ing. Šiška se zeptal, proč smlouvu schvaluje ZO, když je to v kompetenci rady obce. P. Berdník 

odpověděl, že přestože se jedná o movitý majetek, může jeho převod schválit ZO, jako vyšší 

orgán.  

P. starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

117/  ZO schvaluje smlouvu o převodu majetku č.3311/16 mezi Českou republikou –  



Hasičským záchranným sborem Zlínského kraje, Přílucká 213, Zlín a Obcí Kvasice o 

bezúplatném převodu vozidlové radiostanice HT 6991DC Pegas v hodnotě 80.927,10 Kč do 

vlastnictví Obce Kvasice.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se - 0   

V 17.45 hod. odešel z jednání MgA. Oldřich Šebestík.  

9.Diskuse  

Ing. Ševčík přečetl zprávy z vnitřního auditu v MŠ Kvasice, který proběhl 22.11.2016 a v ZŠ 

Kvasice, který proběhl 30.11.2016. Kontrolováno bylo vedení účetnictví a čerpání rozpočtu k 

31.10.2016. V obou organizacích nebyly v kontrolovaných nákladech a výnosech shledány 

problémy.  

Dotazy: nebyly.  

P. starosta přečetl usnesení.  

118/ ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru z vnitřního auditu ZŠ Kvasice a MŠ Kvasice.  

  

P. Judas se zeptal, jak se řešily kontejnery, které byly zničené požárem.  P. starosta odpověděl, 

že je vyčíslena škoda, poškození řeší Policie ČR, ale pachatel je zatím neznámý. Jeden kontejner 

je nefunkční a bude vyřazen a dva jsou pouze ohořelé.  

P. Judas se zeptal p. ředitele ZŠ Kvasice, kdy proběhnou ve škole dny otevřených dveří. P. 

ředitel odpověděl, že jeden den bude v den zápisu do 1. třídy a druhý zatím není přesně určen.  

P. Koželová se zeptala p. ředitele, zda se neuvažuje o zavedení klimatizace na II. stupni, jelikož 

v letních měsících jsou zde vysoké teploty. P. ředitel odpověděl, že v tomto okamžiku se o 

klimatizaci neuvažuje, byla by to velká investice, navíc škola má dostatek volných tříd, tudíž je 

možnost učit v jiných třídách, kde není takové horko. Navíc se většinou jedná o pár dní v roce.  

Mgr. Machovský se zeptal na umístění posilovacích strojů. P. starosta odpověděl, že budou 

buď za hasičskou zbrojnicí nebo u autobusových zastávek.  P. Kahaja uvedl, že dle jeho názoru 

by bylo vhodnější umístění u oranžového hřiště.  P. starosta uvedl, že výběr nejvhodnějšího 

místa budou řešit společně zastupitelé a zástupci hasičů, kteří budou hřiště využívat v rámci 

tréninků a o hřiště se starat.    

P. Šuterová se zeptala, zda bylo v letošním roce ve hřbitovním kostele instalováno 

zabezpečovací zařízení a kdy tam bude umístěn opravený oltář.  Ing. Ševčík odpověděl, že toto 

je v kompetenci kvasické farnosti. Momentálně probíhají o umístění oltáře jednání s 

památkáři, ale přesné informace by měl mít O. Klimeš.  

P. Koželová se zeptala, co přesně bude obsahovat revitalizace zeleně. P. Zapletal objasnil, čeho 

se jednotlivé etapy revitalizace týkají.  P. starosta doplnil informaci o průběhu výběrového 

řízení na revitalizaci zámeckého parku a zeleně v Kvasicích.  

P. Koutňáková se zeptala na převod Sokolovny. P. starosta přečetl výpis ze zápisu z 2. zasedání 

ČOS v Praze ze dne 15.10.2016, ve kterém se odkládá rozhodnutí ve věci souhlasu s darováním 

budovy do majetku obce do doby předložení investičního záměru, schváleném usnesením ZO.  



Z tohoto důvodu se v příštím roce v rozpočtu s opravou Sokolovny nepočítá, přestože budova 

chátrá, navíc T. J. Sokol Kvasice se dle jeho názoru o svůj majetek řádně nestará a čeká jen na 

převod do vlastnictví Obce Kvasice.  P. Kahaja se zeptal, co přesně má obsahovat investiční 

záměr? P. Berdník odpověděl, že investiční záměr by měl obsahovat konkrétní údaje o tom, 

jaké práce se v kterém roce provedou. Vzhledem k tomu, že p. Judas je starosta T. J. Sokol 

Kvasice, bylo by vhodné, kdyby se spojil s ČOS a zjistil, co přesně požadují.   

P. starosta seznámil členy ZO se sdělením JUDr. Rubíčkové, která prověřila zveřejnění záměru 

na pronájem pozemku p. Kiliánovi. Adresný záměr není v rozporu se zákonem o obcích. Ing. 

Šiška odpověděl, že Ministerstvo vnitra nedoporučuje adresné záměry pronájmu kvůli 

podjatosti, ale protizákonné to není.  

Ing. Šiška se zeptal, zda a kdy se budou v parku opravovat mlatové cesty.  P. Zapletal 

odpověděl, že jílové mlatové cesty si prosadili památkáři, za dešťového počasí jsou cesty 

prakticky neprůchodné, ale po dobu udržitelnosti projektu musí v parku zůstat.   

Ing. Šiška se zeptal, zda se neplánuje regulace pálení v zahradách? P. Berdník uvedl, že Zlínský 

kraj v letošním roce stanovil, kdy je pálení zakázáno, ale prověří aktuální zákaz nebo možnost 

spalování v zahradách.  V obci je sběrný dvůr, kam mají občané možnost materiál ze zahrad 

odvézt a pálit by se mělo minimálně.  

P. Judas uvedl, že v loňském roce upozornil na špatné osvětlení podia při rozsvícení vánočního 

stromu a v letošním roce bylo osvětleno ještě hůř, děti nebyly vidět a ještě jim světla svítila do 

očí. V příštím roce se bude osvětlení podia řešit v dostatečném předstihu s pracovníky obce.  

10. Usnesení  

Předseda návrhové komise Mgr. Machovský přečetl usnesení, přijatá na dnešním veřejném 

zasedání.  

11.Závěr  

P. starosta poděkoval členům zastupitelstva i občanům za účast na veřejném zasedání, popřál 

všem pěkné Vánoce a hodně zdraví do nového roku a veřejné zasedání ukončil.  

  

Zapsala:  

Marie Horová  

  

Starosta obce:                                                                             Ověřovatelé zápisu: Lubomír 

Musil                                                                             Jana Koželová  

  

                                                                                                       Květoslava Koutňáková  

  

  

  


